
Styrelsemötesprotokoll 2015-01-12

Bolag:  IFK Lit 

Datum:  2015-01-12 

Ort:  Lit 

Ordförande:  Leif Persson 

Sekreterare:  Sven-Åke Edfalk 

Justerare:  Lars Björk 

    

Övriga närvarande:                Peter Engman, Anders Dillner, Lena Stig, Christer Karlsson. 

   

§ 1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

§ 2. Val av justerare och protokollförare 
Lars Björk valdes till att justera protokollet.   

Till protokollförare valdes Sven-Åke Edfalk. 

§ 3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

§ 4. Ekonomi 
Kassör Christer gick igenom ekonomin som vi konstaterad är rätt så god. Vi följer budgeten. 

§ 5. Inkomna brev/skrivelser 
Inga inkomna brev/skrivelser.  

§ 6. Rapport Basket 
Svempa kör på själv men har trappa ned på antalet träningar till 2st (Onsdagar 19:00-20:30 och Söndagar 18:00-20:00).  
Dom yngsta (04-05) spelarna verkar vara ett inspirerat gäng så det är där vi bör lägga fokus och bygga för framtiden. 
Dom har tagit över träningstiden på måndagar 19:00-20:00. Nya bollar kommer att köpas in. 

§ 7. Rapport fotboll 
Fotbollen fortsätter att öka med aktiva spelare. Så nu är fotbollen större än basketen.  

§ 8. Hårkvallen 
Christer har fått i uppdrag att kolla upp ljudnivån och kommer med förslag på åtgärd, Christer kommer att hänga upp 
ljuddämpning i taket på Hårkvallen. Christer kommer att få ersättning för materiel och arbetskostnader. Anders har varit i 
kontakt med brunnsborrarna för att se vad vi kan göra med lukten på vattnet. Han har fått ett förslag på vad som ska 
göras. Kostnaden för detta jobb bör landa på ca 8000:-.Styrelsen har gett ett ok om kostnaden 8000:- för att åtgärda detta 
hur har det gått med detta? Diskmaskins frågan får vi följa upp på nästa möte Lars har fått i uppdrag att kolla på en ny 
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diskmaskin. Följer upp detta nästa möte då alla inte var närvarande. Hur set hyresavtalet ut? Lars/Dillner som i dagsläget 
har lite översyn av Hårkvallen bör kontaktas när Hårkvallen hyrs ut så att man kan göra en besiktning av lokalen både 
före och efter och att man snabbare kan återkoppla på städning och eventuella skadegörelser. 

§ 9. Övriga frågor 

Styrelsen beslöt att kommande årsmöte kommer att äga rum den 22/3 kl 18:00 i kommunalhuset.  

Policyn bör kollas över och förnyas, detta bör vara klart till årsmötet så medlemmarna kan få komma med synpunkter och 
ett godkännande av våran Policy. Följer vi oxå upp nästa gång.  

Hur gör vi med att få flera i styrelsen? I dagsläget saknas det en valberedning, Christer och Sven-Åke kommer att tacka 
för sig efter årsmötet. Vad händer med IFK Lit? 

§ 10. Nästa möte 

Styrelsen beslutade att nästa möte blir den 23/2 kl 18:00 på Kansli 

§ 11. Avslutning 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

Ordförande 

.......................................................................  
Leif Persson 

Protokollförare 

.......................................................................  
Sven-Åke Edfalk 

Justeras 

.......................................................................  
Lars Björk

 


